
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 2
van MAXIM VEYS
datum: 1 juli 2019

aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Huurwaarborgleningen  -  Eerste jaarhelft 2019

Het Vlaams Woningfonds verstrekt sinds 1 januari 2019 huurwaarborgleningen opdat 
huurders hun waarborg zouden kunnen betalen bij het huren van een 
woning/appartement.

1. Hoeveel huurwaarborgleningen zijn er sinds 1 januari 2019 verstrekt?

2. Hoeveel private huurcontracten zijn er sinds 1 januari 2019 afgesloten?

3. Bij hoeveel van de verstrekte huurwaarborgleningen werd er reeds een huurachterstal 
van minstens één maand vastgesteld?

4. Bij hoeveel van de verstrekte huurwaarborgleningen werd er reeds een huurachterstal 
van minstens twee maanden vastgesteld?



LIESBETH HOMANS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD 
op vraag nr. 2 van 1 juli 2019
van MAXIM VEYS 

1. Het aantal ingediende en goedgekeurde dossiers zal worden gerapporteerd en 
geëvalueerd op basis van jaarcijfers.

2. Ik beschik niet over die cijfers omdat de registratie van de huurcontracten federaal 
gebeurt.

3-4. Op deze vragen kan ik geen antwoord geven omdat het Vlaams Woningfonds niet in 
kennis wordt gesteld van een huurachterstand.


